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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
27/04/2022 19:30h,   EVC 

 
 

Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre (présidente FVWB ai), Denis Van Bever,  
o Commissies / commissions: Leo Bergmans (LIGD), Frank Desmet (MNC) 
o Verontschuldigd / excusé : Daniel Van Daele (procuration à Denis Van Bever), Dirk Cocquyt (volmacht 

aan J-P Debuysscher), Frédérick Vandenbemden, Arturo Di Giacomo (NSC-CNA), 
 

 

Commissies / commissions 
  

 
1.   MNC (Frank Desmet) 

 
1.1.  De MNC verwerkt eerstdaags de commentaren 

van VV, FVWB & de liga’s op haar ontwerp (dd 
10/04) van competitiereglement 2022-2023. 
Teneinde de teksten voor 01/05 goedgekeurd 
te krijgen bespreekt de RvB vandaag al de 
inhoudelijke opmerkingen van het FVWB (zie 
punt 2.4. hieronder), en wordt afgesproken dat 
de definitieve tekst via digitale weg zal 
goedgekeurd worden. 
Guy merkt op dat de LIGH voorstelt om de 
‘medical joker’ alsnog te behouden en blijft 
ijveren voor een gesloten competitie.  Hij 
onderstreept dat de liga’s binnen het algemeen 
reglement van Volley Belgium bepaalde 
afspraken kunnen maken, doch zich niet 
kunnen beroepen op speciale regels. Dat er dit 
jaar geen daler is houdt geen belofte in van een 
gesloten competitie doch voorkomt dat de LIGH 
tot zeven teams zou kunnen herleid worden. 

1.2.  De RvB hoopt op een positieve uitkomst voor het 
dossier van Guibertin bij de licentiecommissie van 
de LIGH. 

1.3.  De organisatie van de barragematchen en -
toernooien is volop aan de gang. Sommige 
potentiële bijkomende stijgers zien af van 
deelname, anderen moeten nog data afspreken. 
Paul betreurt de slechte kwaliteit van het 
Nederlandstalige infodocument op de website.  
De RvB verwondert zich over het gebruik van het 
wedstrijdblad in plaats van VolleySpike; zelfs bij 
de jeugdkampioenschappen wordt vandaag 
VolleySpike gebruikt. Frank legt uit dat er nog 
een bug zit in VolleySpike, die het programma 
onbruikbaar maakt bij bepaalde barragematchen 
tussen VV- en FVWB ploegen. Aan Kevin en 
Laurent zal gevraagd worden om aan deze bug 
te verhelpen. 

 
1.   MNC (Frank Desmet)  
 
 1.1.  La CNM va bientôt traiter les commentaires 

de la VV, de la FVWB et des ligues sur son 
projet de règlement des compétitions 2022-
2023 (daté du 10/04). Afin que les textes 
soient approuvés avant le 01/05, le CA 
discute déjà des commentaires de la FVWB 
(voir point 2.4. ci-dessous), et il est convenu 
que le texte final sera approuvé par voie 
digitale. 
Guy note que la LIGH propose de conserver le 
"joker médical" et continue à plaider pour une 
compétition fermée.  Il souligne que les ligues 
peuvent conclure certains accords dans le 
cadre du règlement général de Volley Belgium, 
mais ne peuvent pas faire appel à des règles 
spéciales. Le fait qu'il n'y ait pas de descendant 
cette année n'implique pas une compétition 
fermée mais vise à barrer que la LIGH soit 
réduite à sept équipes. 

1.2.  Le CA espère une issue positive pour le dossier 
de Guibertin auprès de la commission des 
licences de la LIGH. 

1.3.  L'organisation des matchs et tournois de barrage 
bat son plein. Certains montants 
supplémentaires potentiels s'abstiennent de 
participer, d'autres doivent encore se mettre 
d'accord sur des dates. Paul regrette la mauvaise 
qualité du néerlandais du document d'information 
sur le site web.  
Le CA s'étonne de l'utilisation de la feuille de 
match au lieu de VolleySpike.  Même aux 
championnats des jeunes, VolleySpike est utilisé 
aujourd'hui. Frank explique qu'il y a encore un 
bug dans VolleySpike, qui rend le programme 
inutilisable pour certains matchs de barrage entre 
les équipes de la VV et de la FVWB. Il sera 
demandé à Kevin et Laurent de corriger ce bug. 
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1.4.  FH Nijlen (kampioen NAT3HC) vraagt om een 
uitzondering voor hun niet conforme zaal. De RvB 
bespreekt dit in punt 2.3. hierna. 

1.5.  Alle info over de jeugdkampioenschappen is 
beschikbaar op de website van Volley Belgium. 
De voorbereidingen verlopen zonder problemen. 

1.6.  De club Tchalou , die vijfde eindigde in de LIGD, 
wil graag het Europese avontuur aangaan. Guy 
heeft daartoe een wildcard aangevraagd bij het 
CEV.  

1.7.  Op vraag van Leo bespreekt de RvB de 
aanvangsdata van de competitie en de beker. 
Deze wordt bepaald in functie van de FIVB-
wereldkampioenschappen (22/09 – 15/10) waar 
de Yellow Tigers aan deelnemen. De finale van 
het WK heeft plaats op 15/10.  De LIGD kan dus 
starten op 16/10, waarbij de eerste speeldag 
wordt uitgesteld als de Yellow Tigers de finale 
spelen. In geen geval starten LIGD-ploegen met 
de nationale competitie of de beker voor de exit 
van de Tigers uit het WK.  

1.8.  De procedures van vrijheidsaanvraag van de 
twee vleugels verschillen. Dit leidt tot onzekerheid 
voor spelers die een transfer willen aangaan van 
de ene vleugel naar de andere. De RvB vraagt 
aan de secretarissen-generaal van de vleugels 
om de procedures zoveel als mogelijk op elkaar 
af te stemmen.  
 

2. LIGD ( Leo Bergmans) 
 
2.1.  De LIGD ontving (net als de LIGH en VB zelf) 

een vraag van CEV om feedback op een 
voorstel van FIVB om de nationale competities 
van half november tot eind december te 
onderbreken zodat in die periode EK’s of WK’s 
kunnen georganiseerd worden. De LIGD ziet 
dat niet zitten (de LIGH ook niet). De feedback 
van de liga’s zal via Guy aan het CEV 
overgemaakt worden. Guy verwacht dat de 
Europese federaties een sterk dossier zullen 
opstellen tegen dit voorstel. 

 
2.2. in een persartikel (interview met Saturnus 

Michelbeke) wordt gewag gemaakt van nieuwe 
reglementen van de LIGD.  De RvB stelt duidelijk 
dat er geen nieuwe reglementen zijn.  

 

3      NSC (Arturo Di Giacomo, verontschuldigd) 
 

 Geen punten behandeld 
 

1.4.  FH Nijlen (champion NAT3HC) demande une 
dérogation pour leur salle non conforme. Le CA 
en discutera dans la section 2.3. ci-dessous. 

1.5.  Toutes les informations concernant les 
championnats de jeunes sont disponibles sur le 
site web de Volley Belgium. Les préparatifs se 
déroulent sans problème. 

1.6.  Le club de Tchalou qui a terminé cinquième de la 
LIGD, veut se lancer dans l'aventure européenne. 
Guy a demandé une wildcard à la CEV.  

1.7.  A la demande de Leo, le CA discute des dates 
de début de la ligue et de la coupe. Celle-ci est 
déterminée en fonction de la Coupe du monde 
FIVB (22/09 - 15/10) à laquelle les Yellow Tigers 
participent. La finale de la Coupe du monde a 
lieu le 15/10.  La LIGD peut donc commencer le 
16/10, le premier jour de jeu étant reporté si les 
Yellow Tigers jouent la finale. En aucun cas, les 
équipes de la LIGD ne commenceront la 
compétition nationale ou la coupe avant la sortie 
des Yellow Tigers de la Coupe du monde.  

1.8.  Les procédures de demande de liberté des deux 
ailes diffèrent. Cela entraîne une incertitude pour 
les joueurs qui souhaitent passer d'une aile à 
l'autre. Le CA demande aux Secrétaires 
généraux des ailes d'harmoniser les procédures 
autant que possible.  

 
. 
2  LIGD  (Leo Bergmans)    
 
2.1.  La LIGD (ainsi que le LIGH et la VB elle-même) a 

reçu une demande de feedback de la part de la 
CEV concernant une proposition de la FIVB de 
suspendre les compétitions nationales de la mi-
novembre à la fin décembre afin que des Coupes 
européennes ou mondiales puissent être 
organisées pendant cette période. La LIGD 
s’oppose à cette proposition (la LIGH aussi). Guy 
transmettra les commentaires des ligues à la 
CEV. Guy s'attend à ce que les fédérations 
européennes préparent un dossier solide contre 
cette proposition. 

2.2.  Un article de presse (interview de Saturnus 
Michelbeke) mentionne les nouveaux règlements 
de la LIGD.  Le CA affirme clairement qu'il n'y a 
pas de nouvelle réglementation.  
 

3 CNA  (Arturo Di Giacomo, excusé) 
 
Pas de points traités 
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RvB/CA 
  

 
1.    Financiën 
 
1.1.  Geert zit in volle fundraising voor de organisatie 

van het EK2023, en het dossier evolueert 
gunstig. Echter, zolang die oefening niet rond is 
kan VV (en dus VB) geen garantie geven dat wij 
deelnemen aan de organisatie. Claude meldt dat 
VB reeds subsidies ontving van de Franstalige 
gemeenschap van België. Volgende week 
trekken Guy en Geert naar het CEV. De RvB 
bespreekt de opportuniteit van een duidelijk 
Belgisch mandaat voor Geert, vooral ten 
behoeve van de onderhandelingen met de 
externe partners (sponsors, NEVOBO, CEV, …). 

 
1.2.  In het dossier van de niet-betaalde rekening van 

de Venezolaanse federatie (zie RvB 21/10/21, 
punt 2.1.) is er opnieuw wat hoop.  

 
2.   VARIA 
 
 2.1.  Op vraag van Willy Corbeel bespreekt de RvB 

het Belgische standpunt in verband met 
transgenders. Op internationaal niveau is het 
FIVB-beleid van toepassing, doch het eventueel 
overnemen van dit beleid op nationaal niveau 
heeft praktische implicaties. Volley Belgium zal 
zich informeren bij de buurlanden en advies 
vragen aan het bondsparket.  

2.2.  Ten laatste op 9 mei moet VB haar lijst met 
kandidaat CEV-supervisors indienen. De lijst 
van vorig jaar werd overlopen en er werden 
geen namen af- of toegevoegd.  

2.3.  Met verwijzing naar punt 1.4. hierboven wordt 
de uitzondering voor FH Nijlen toegekend. 

2.4. De RvB bespreekt de vragen van FVWB bij het 
ontwerp van competitiereglement: 

• artikel 3.4.5.2.§1 : het doorgestreepte deel 
mag blijven 

• artikel 5.3.2. (vaste daler) : het artikel = OK 

• De Liga vraagt om rugnummers tem 22 toe 
te laten (ipv 18) : toegekend 

• artikel 6.3. (quickmoppers) : artikel = OK 

• artikel 8.4. hier kan vermeld worden dat de 
SR verplicht is om zijn rekeningnummer op te 
geven 

• artikel 13§12 = OK 

• artikel 13§15 = OK 

• inschrijvingsgelden competitie & beker = OK 

• de RvB stemt in met het voorstel van FVWB 
om clubs al op 1 juli (ipv 15 juli) op de hoogte 
te stellen van hun kalender, zodat ze meer tijd 
hebben om hun zalen vast te leggen 

• interfederale beker : de inschrijving is niet 
verplicht 

 
1.    Finances 
 
1.1.  Geert est en pleine collecte de fonds pour 

l'organisation des Championnats d'Europe 
2023, et le dossier évolue positivement. 
Toutefois, tant que cet exercice n'est pas 
achevé, VV (et donc VB) ne peut garantir sa 
participation à l'organisation. Claude rapporte 
que VB a déjà reçu des subventions de la 
communauté francophone de Belgique. La 
semaine prochaine, Guy et Geert se rendent à 
la CEV. Le CA discute de l'opportunité d'un 
mandat belge clair pour Geert, notamment pour 
les négociations avec les partenaires externes 
(sponsors, NEVOBO, CEV, ...). 

1.2.  Il y a encore un peu d'espoir dans la facture 
impayée de la fédération vénézuélienne (voir 
CA 21/10/21, point 2.1.).  

 
2.   DIVERS 
 
2.1.  A la demande de Willy Corbeel, le CA discute de 

la position de la Belgique sur les transgenres. La 
politique de la FIVB est applicable au niveau 
international, mais l'adoption éventuelle de cette 
politique au niveau national a des implications 
pratiques. Volley Belgium va s'informer auprès 
des pays voisins et demander conseil au parquet 
fédéral.  

2.2.  Le 9 mai au plus tard, VB doit soumettre sa liste 
de candidats superviseurs CEV. La liste de 
l'année dernière a été revue et aucun nom n'a 
été ajouté ou supprimé.  

2.3.  En référence au point 1.4. ci-dessus, la 
dérogation pour FH Nijlen est accordée. 

2.4. Le CA discute des questions de la FVWB dans le 
projet de règlement des compétitions : 

• article 3.4.5.2.§1 : la partie barrée peut 
demeurer 

• Article 5.3.2. (déscendant fixe) : l'article = OK 

• La Ligue demande d'autoriser les numéros 
jusqu'à 22 (au lieu de 18) : accordé 

• Article 6.3. (quickmoppers) : article = OK 

• Article 8.4. on peut mentionner ici que 
l’arbitre est obligé de donner son numéro de 
compte bancaire. 

• Article 13§12 = OK 

• Article 13§15 = OK 

• frais d'inscription ligue et coupe = OK 

• le CA est d'accord avec la proposition de la 
FVWB d'informer les clubs de leur calendrier 
dès le 1er juillet (au lieu du 15 juillet), afin 
qu'ils disposent de plus de temps pour fixer 
leurs lieux de rencontre. 

• Coupe inter-fédérale : l'inscription n'est pas 
obligatoire. 
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• interfederale beker : ploegen uit een lagere 
reeks krijgen geen voorgift 

• interfederale beker : een deel van de tekst is 
overgenomen uit de tekst van de nationale 
beker zonder aanpassing van de termen 

2.5. Jean-Paul kondigt de organisatie van de Volley 
Proms aan. Deze hebben plaats op 09/05 in 
hotel Van der Valk in Diegem. De vleugels 
mogen uitnodigen. Kost = 125 EUR. VB heeft  
sponsoring voorzien in haar budget. 

2.6. Jean-Paul lanceert het idee om een viering te 
organiseren voor alle 15 teams die kampioen 
speelden. Stefan zal nagaan of dit georganiseerd 
kan worden in de HIVE5, de nieuwe zetel van 
Volley Belgium. Per kampioen zouden twee 
personen uitgenodigd worden, en elke kampioen 
zou een beker ontvangen (betaald door de 
vleugel van oorsprong).  Volley Belgium zorgt 
voor de bubbels. Datum van de viering : in de 
week van de Algemene Vergadering (16/06). 
 

Volgende vergadering  
 
Volgende RvB : donderdag 19/05 om 19u30,  EVC 
 

• coupe inter-fédérale : Les matchs se jouent 
sans points d’écart.. 

• coupe inter-fédérale : une partie du texte est 
un copié-collé du texte de la coupe nationale 
sans adaptation des termes. 

2.5. Jean-Paul annonce l'organisation des Volley 
Proms. Elles auront lieu le 09/05 à l'hôtel Van der 
Valk à Diegem. Les ailes peuvent inviter. Coût = 
125 EUR. Le budget de VB prévoit une 
contribution aux frais. 

2.6. Jean-Paul lance l'idée d'organiser une fête 
pour les 15 équipes sacrés champion. Stefan 
va vérifier si cela peut être organisé dans le 
HIVE5, le nouveau siège de Volley Belgium. 
Deux personnes seraient invitées par 
champion, et chaque champion recevrait une 
coupe (payée par l'aile locale).  Volley 
Belgium fournira les bulles. Date de la 
célébration : dans la semaine de l'Assemblée 
générale (16/06). 

 
Prochaine réunion 
 
Le prochain CA : jeudi 19/05 à 19h30 à l’EVC 
 

Verslag  & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 
 
 


